



Warranty

This serves to inform you that all **Bosch** Power Tools are guaranteed against manufacturing defects for a period of **6 months** from the registered date of purchase (**Bosch Measuring Tools, GHP Range High Pressure Washer, HEAVY DUTY Range Power Tools and DREMEL Products are entitled to 1 Year Warranty, Only Bosch Hot Air Guns, Bosch Batteries and Bosch Chargers are entitled to 6 months warranty. 1 Year Warranty only applicable for purchases made from 1st June 2016 onwards. Term and Conditions apply**). For the same defect repair within warranty period, a maximum **3 times** warranty repair are allowed for **Bosch** Power Tools, **2 times** for **Bosch** Measuring Tools and **Bosch** Home & Garden Tools. This guarantee, however, does not cover damage caused by accident, misuse, unauthorised repairs, tampering, normal wear & tear, additions and modifications made to the tool in any manner. In case of complaint, please send the tool, undismantled together with official proof of purchase, i.e. **tax invoice or receipt stated with tool's serial no.**, to **Bosch Power Tools Authorised Service Centre**.

Jaminan

Dimaklumkan bahawa tempoh jaminan untuk Alat-alat Kuasa **Bosch** akibat kecacatan produk semasa pengilangan adalah terhad kepada **6 bulan sahaja** bermula dari tarikh pembelian (**Alat Pengukur Bosch, Siri Pencuci Tekanan Tinggi GHP Bosch, Siri HEAVY DUTY Alat-alat Kuasa Bosch dan DREMEL Produk tempoh jaminannya 1 Tahun. Hanya Alat Pengering Bosch, Bateri Bosch dan Pengecas Bateri Bosch Tempoh Jaminannya 6 bulan. Tempoh Jaminan 1 Tahun hanya untuk pembelian bermula dari 1hb Jun 2016. Tertakluk kepada Terma dan Syarat**). Jumlah maksimum pembaikan dalam tempoh jaminan adalah terhad kepada **3 kali** sahaja untuk Alat-alat Kuasa **Bosch**, **2 kali** sahaja untuk Alat-alat Pengukur **Bosch** dan Alat-alat Kuasa Halaman **Bosch**. Tempoh jaminan ini tidak tertakluk kepada kerosakan akibat kemalangan, penyalahgunaan, membaikpulih yang tidak diakui, haus yang sepatut ada dan pengubahsuaian yang mengakibatkan kerosakan Alat-alat kuasa tersebut. Bagi sebarang pengaduan, sila hantar Alat-alat Kuasa dan **tax inouis rasmi** atau resit rasmi sebagai bukti pembelian yang dilengkapi dengan nombor siri Alat-alat Kuasa ke **Pusat Servis Alat-alat Kuasa Bosch Yang Sah**.

保证

谨此通知阁下有关所有博世电功工具享有为期六个月之生产损坏保证, 有效期从购买登记日算起 (博世测量仪器, 博世 GHP 高压清洗机系列, 博世 HEAVY DUTY 系列及 DREMEL 产品享有 1 年保证, 除了博世热风机, 博世电池和博世充电器享有 6 个月保证. 1 年保证有效期从 1-6-2016 选购开始. 附带条款). 在维修保证期间, 博世电动工具享有高达三次维修, 博世测量仪器及博世家园电动工具享有两次维修. 无论如何, 上述保证并不包括有关电功工具因意外、错误使用、非授权维修、正常的磨损、附加及修换或其他方式所造成的损坏及故障. 若有任何投诉, 请将阁下完整的电功工具和购买税务发票或付款收据及具备电功工具编号交到您的博世电动工具授权维修中心.

Key To Symbols

	Electronic Control		Rotation Stop		Constant Electronic		Forward / Reverse Rotation		Overload Clutch		Slim Grip		INOX For a perfect finish on stainless steel
	Spindle Lock		Saw Blade Pendulum Action		Dust Extraction		Bosch SDS System		SDS-Plus Tool Holder		Fine Depth Adjustment		Distortion-resistant protective guard
	SDS-Max Tool Holder		SDS-Plus Quick Exchange System		SDS-Max Quick Exchange System		Bosch SDS Quick Clamping System		Velcro Fastening		Easy Fit		Kick Back Stop
	Turbo Blower		Removable Cable		Torque Control		Restart Protection		Direct Cooling and Additional Air Inlets		Brushless EC Motor		Vibration Control
	Auto-Lock		Woodrazor		Turbo Power		Laser Class 2		Laser Class 3R				

While all care has been taken to ensure that the information contained in this publication is correct, no responsibility can be accepted for any inaccuracy. The Company reserves the right to alter or modify the information contained herein at any time in light of technical or other developments. Technical specification are valid under normal operating condition only. The company does not accept any responsibility for any misuse of the product and cannot be held liable for consequential damage.